
Hörby BIK Årsstämma

2023
Deltagare: Daniel Olsson, Lars Andersson, Mikael Latorre, Caroline Carlsson, Linus Andersson,

Marcel Tünnissen, Sebastian Tünnissen

Marcel hälsade alla välkomna och mötet inleddes.

1. Marcel Tünnissen valdes som sekreterare, Mikael Latorre som mötesordförande

2. Caroline Carlsson och Linus Andersson valdes som justerare

3. Stämman kom överens att mötet upplystes på rätt sätt

4. Föredragslistan godkändes

5.

a) Verksamhetsberättelsen lästes upp av Marcel och godkändes med några rättelser

b) Ekonomisk rapport presenterades av Daniel Olsson och godkändes.

6. Stämman ger styrelsen ansvarsfrihet, med en anteckning att ekonomin inte har sköts riktigt 
bra, men det har inte förskingrats något. Vi ska försöka hitta fram vissa fakturor, t.ex. från 
Tomelillas turnering.

7. Medlemsavgift för verksamhetsåret 2023 – 2024 diskuterades:

a) Laget.se kommer att höja avgiften till 999 kronor. Hallhyran har gått upp 50% och 
föreningen har gått back ungefär 10.000. Stämman bestämde att ha en träningsavgift på 
300 kronor per termin för bordtennis och 300 kronor per år för innebandy. Bordtennis är 
lite dyrare eftersom man håller i en riktig träning och för bordtennis inkluderas det också
tre tävlingsavgifter. Klubbens medlemsavgift behålls på 150 kronor. vi ska införa en 
familj avgift på 400 kronor. Dvs. är man mer än två betalar man 400 kronor.

b) För innebandy ska det skickas ut räkningar för medlemsavgift till 2022-2023 retroaktivt.

8. Det fanns inga motioner

9.

a) Sebastian Tünnissen blev vald som ordförande

b) Linus Andersson blev vald som kassör

c) Marcel Tünnissen blev vald from sekreterare

d) Mikael Latorre och Lars Andersson blev invalda som ledamot

e) Daniel Olsson blev vald som revisor

f) Styrelsen valdes som valberedning



10. Linus Andersson och Marcel Tünnissen valdes som firmatecknare

11. Övrigt

a) Daniel Olsson förklarade vilket stöd man kan få från Skånska bordtennisförbundet. T.ex.
5000 kronor till tjejsatsning.

b) Det finns utvecklingskonferens att vara med gratis.

c) För innebandy ska det skickas ut räkningar för medlemsavgift till 2022-2023 retroaktivt.

d) Daniel nämnde att föreningen kan hjälpa till med att ansöka stöd från Majblomman om 
barn kommer från en fattig familj.

e) Föreningen ska försöka leta efter sponsorer

12. Stämman avtackades John Carlsson och Caroline Carlsson

13. Mötet avslutades

Hörby, 2023-06-10                                                                Hörby, 2023-06-10

Linus Andersson                                                                    Caroline Carlsson
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